
PROTOKOLL   

  

  

År 2024, den 4. desember, ble det avholdt 

drøftingsmøte mellom Helse Møre og Romsdal og   

foretakstillitsvalgte fra organisasjonene. Møtet ble 

gjennomført med hjemmel i Arbeidsmiljølovens § 8-2 

og Hovedavtalenes §§ 30 og 31.    

Sak til drøfting er: 

Styresak 100-24.  

 

 

  

For Helse Møre og Romsdal HF:        

 Adm.dir  Olav Lødemel  

 HR-direktør 

 

Fungerende 

forhandlingssjef   

Kjetil Lundberg 

 

Tor Rune Aarø 

Fra Organisasjonene:  

  

  

Norsk Sykepleierforbund        Foretakstillitsvalgt  Anette Lekve  

Fagforbundet            Foretakstillitsvalgt  Tore Schytte  

Den norske Legeforening, overlegeforeningen   Foretakstillitsvalgt  Igor Jokic 

Den norske Legeforening, Yngre legers forening 

Norsk Psykologforening        

NITO 

Delta 

Fellesorganisasjonen 

Den norske Maskinistforbund   

Foretakstillitsvalgt  

Foretakstillitsvalgt 

Foretakstillitsvalgt 

Foretakstillitsvalgt 

Foretakstillitsvalgt 

Foretakstillitsvalgt 

Fredrik Axelsson 

Siri Næs 

Evy K.L. Skjong 

Evy Storvik 

Helene Botterli 

Lars Arne Gjøringbø 

 

   

       

Også tilstede:  

 

 

 

 

Fra vernetjenesten Foretaksverneombud  Inger Ann S. Kjerstad 

  

 

Bakgrunn:  

Administrerende direktør presenterte saken. 

 

Organisasjonenes syn, med tilslutning fra vernetjenesten: 

 

Vi har fått presentert saksgrunnlaget i medvirkningsmøte 25.11 og drøftingsmøte 04.12. Våre innspill i 

drøftingsprotokollen er relatert til saksdokumenter fremlagt i disse møtene. 

Dette er en vanskelig sak for berørte parter. Medarbeidere ved Aure rehabiliteringssenter (ARS) har utvist stor 

fleksibilitet og evne til nytenking etter styrevedtak 09.12.20 som omhandlet innretting av 



rehabiliteringstilbudet i foretaket. Vi anerkjenner den store omstillingen som er gjennomført for å tilpasse 

tilbudet til nye rammebetingelser både faglig og økonomisk. Det er vist stort engasjement og det er etablert et 

framtidsrettet og faglig solid tilbud ved ARS. 

Organisasjonene og vernetjenesten oppfatter at det er omfang av aktivitet og ressursbruk, faglige føringer og 

utfordrende økonomiske rammer som er klinikkens begrunnelse for å samle rehabiliteringstilbudet i foretaket 

til en lokasjon. I denne utredningen er det gjennomført en grundig prosess. Det er utført risikovurdering og 

lagt til rette for medvirkning fra fagmiljøet ved ARS, tett oppfulgt av klinikksjef og lederlinjen i Klinikk for 

kreft og rehabilitering.  

Vi forholder oss til at der er ulike perspektiver i saken, og at konsekvensene for ansatte ved ARS vil være 

store dersom rehabiliteringstilbudet blir vedtatt flyttet. Dersom fremlagt sak vedtas, må arbeidsgiver iverksette 

tiltak for ivaretakelse av ansatte og gjeldene omstillingsavtale legges til grunn. Vi forventer at arbeidsgiver 

sørger for et forsvarlig pasienttilbud og arbeidsmiljø videre i prosessen, og at berørt personale følges opp på 

en god og omsorgsfull måte, i tråd med lov og avtaleverk.   

 

 

For Helse Møre og Romsdal HF:  

               

  

Olav Lødemel (sign.)  Kjetil Lundberg (sign.)  

  

Tor Rune Aarø (sign.)     

  

  

 

For organisasjonene: 

 

Anette Lekve (sign.)   Tore Schytte (sign.) 

 

Igor Jokic (sign.)   Fredrik Axelsson (Sign) 

 

Siri Næs (sign.)    Evy K.L. Skjong (sign.)  

 

Evy Storvik (sign.)   Helene Botterli (sign.) 

 

Lars Arne Gjøringbø (sign.)   

 

 

 

           


